
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 27-09-2023 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

 

Aanwezig Namens 
  
Cees Schrama WBO Voorzitter 
Marielle Vos WBO-secretaris, Notulist & WR Planetenwijk 
Ton van der Voort WR Patrimonium 
Erwin Speklé WR Patrimonium 
Dick van der Schraaf WR Sinnevelt 
Inge Zuurendonk WR Indische Buurt Noord 
Bert-Jan Rip WR Dietsveld/Vogelbuurt 
Alex Kalf WR Planetenwijk 
Thea de Roos WR Vondelkwartier 
Teun Slijkerman WR de Krim 
Paul Boom DR Spaarndam 
  
Rizgar Parlak Gemeente Haarlem gebiedsverbinder 

 
1 - Opening 

Cees opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom. Marielle geeft aan dat Ismael zich 
afgemeld heeft.  

2 – Notulen vergadering 21-06-2023 & Actiepunten 

Aangezien iedereen direct zijn wijzigingen heeft kunnen doorgeven en deze verwerkt zijn in de Final 
versie, worden de notulen goedgekeurd en vastgesteld. 

Actiepunten: 

1) Presentatie Verduurzaming - Rizgar zou iemand van de gemeente vragen een presentatie te 
geven over verduurzamen, voor de vergadering van 25-10-2023. Rizgar zal hierop alsnog 
actie ondernemen. 

2) Bushalte Vondelweg/Jan Gijzekade - Inge & Bert-Jan zouden een mail naar Rizgar sturen 
betreffende de bushalte op de hoek Vondelweg/Jan Gijzekade. Laatste status er is veel 
contact geweest, maar nog niet opgelost. Inge en Bert-Jan zullen na de WBO nog even 
samen afstemmen welke acties nog nodig zijn. 

3) Rozenhagenplein - Karen zou een mail sturen naar Rizgar over benodigde hekken rondom 
Rozenhageplein. Erwin geeft laatste status, deze hekken komen er niet omdat de voetbal 
doelen door bewoners zelf daar zijn geplaatst zonder goedkeuring van de gemeente. Tevens 
zijn de meningen verdeeld, het moet een kinderspeelplaats zijn, nu wordt het in beslag 
genomen door oudere kinderen en kunnen de jonge kids niet meer spelen, tevens is het een 
modderpoel geworden i.p.v. speelgras. Rizgar geeft aan dat de bewoners alsnog wel actie 
kunnen ondernomen via de wijkraad, door bv het via sport stimulering op te pakken, 
wellicht is er dan wel een budget te vinden. Erwin zal hierop verdere actie ondernemen. 

4) Herinrichting Vondelweg - Bert-Jan zou mail versturen aan Rizgar m.b.t. herinrichting van de 
Vondelweg. Hij geeft aan dat dit afgehandeld is. 

5) Schoolbussen Sinnevelt - Rizgar zou actie ondernemen m.b.t. de schoolbussen problematiek 
m.b.t. Daaf Gelukschool. Rizgar geeft aan dat alle acties ondernomen zijn die mogelijk 
waren, de bussen houden zich niet aan de afspraken en dus zal er een harde aanpak vanuit 
Handhaving gedaan moete gaan worden. Rizgar zal dit binnen de gemeente oppakken. 



6) Factuur Huis ter Zaanen – aangezien in de tussentijd het budget voor het WBO alsnog is 
toegekend door het hoofd van het Leefbaarheid Initiatief. Zullen alle rekeningen vanuit het 
WBO-budget betaald gaan worden en zijn de andere rekeningen die door de wijkraden 
betaald waren, alsnog verrekend indien dat gewenst was. 

Nieuwe punten: 

7) Niet maaien van grasvelden: Marielle heeft dit voorstel wat vanuit de gemeente kwam 
doorgestuurd naar de WBO leden. Het Zaanenpark wordt al jaren niet meer gemaaid, helaas 
wordt daar niet met bloemzaad gewerkt. Er is navraag gedaan bij Sjoerd Andela de 
stadsecoloog. Hij heeft aangegeven dat de velden eerst nog jaren moeten verschralen 
voordat er meer bloemen gezaaid kunnen worden. 

8) Samen Haarlem: Marielle had Mohammed gevraagd een presentatie te komen geven, maar 
hij heeft helaas afgezegd i.v.m. een andere vergadering. Marielle heeft hem gevraagd te 
komen op 25-10, maar nog geen bevestiging gekregen. 

9) Buurts: Marielle heeft gevraagd om een presentatie te komen geven. Zij heeft bevestiging 
gekregen dat Michiel Groothuis op 25-10 zal komen. 

 

3 – Transitie naar Wijkplatform – bespreking concept erkenningsaanvraag Vondelkwartier (Thea) 

Cees geeft aan dat er correspondentie is ,dat de gemeente niet zomaar een stichting mag opheffen, 
Erwin geeft aan dat dit klopt, maar dat ze wel het budget mogen stopzetten. Volgens Cees is dat niet 
het geval, omdat de budgetten vanuit Den Haag komen, maar daarover is geen duidelijkheid.  

Erwin geeft aan dat zij hun stichting gewoon zo houden en laten opgaan in het Wijkplatform.  

Marielle heeft het concept van de erkenningsaanvraag van de Vondelkwartier, doorgestuurd aan de 
WBO leden. Thea geeft aan dat zij toch besloten hebben om de transitie aan te gaan naar een 
Wijkplatform omdat er te veel zaken spelen binnen de wijk en het jammer zou zijn dan te stoppen. 
Zij heeft derhalve contact opgenomen met Guda Kay de Projectleider van dit project. Guda heeft 
aangegeven dat er 3 criteria zijn, die verwerkt moeten worden in de erkenningsaanvraag: 

1) Beschrijving van de kern en werkgroepen, met de samenstelling daarvan 
2) Beoogde Samenwerkingspartners 
3) Samenwerkingsplan 

Thea heeft bekeken waar zij als wijkraad mee bezig zijn en wat de behoeftes zijn, dat heeft zij 
verwerkt in het concept. Tevens heeft zij met de betreffende partners gesproken, die waren erg 
enthousiast. Daarnaast heeft zij de gegevens gehaald vanuit de database en een wijkprofiel 
aangemaakt. Hieruit bleek dat de wijk diverser en een grotere mix had dan eerder bedacht. 

Op dit moment loopt de inspraakperiode, dinsdag wordt hij vastgesteld in de vergadering. Dinsdag 3 
oktober a.s. wordt de erkenningsaanvraag in de vergadering van de wijkraad Vondelkwartier 
besproken. In december wordt het definitieve besluit genomen door de raad. 

Bert-Jan geeft aan dat hij verwacht dat de gemeente daarna gaat communiceren hierover. Met 
name omdat het bestuur de beweging naar een wijkplatform wilde om een meer diverse en hogere 
participatie te verkrijgen vanuit de wijken. Dan zou de regie over de communicatie over het starten 
van een wijkplatform ook bij het gemeentebestuur moeten liggen, vindt Bert-Jan. Uiteraard kan de 
wijkraad ook een informerende rol spelen, maar niet alleen.  Dat is volgens Rizgar niet het geval. 
Hierover ontstaat een discussie. Marielle geeft aan dat er wel degelijk iets over vermeld staat in het 
beleidsstuk. Daarbij zou het heel vreemd zijn, want de wijken die geen wijkraad hebben moeten 
hierover ook geïnformeerd worden, zodat zij eventueel een Wijkplatform kunnen gaan oprichten, 
hiervoor ligt de actie toch echt bij de gemeente, dus beter gelijk goed.  



Bert-Jan geeft ook aan dat zij als wijkraad transformeren naar een kernteam wijkplatform. Daar via 
een organische groei andere belanghebbenden (verenigingen en stichtingen) aan laten sluiten op 
het wijkplatform.  Hiervoor zal een inventarisatie van het maatschappelijk middenveld in de wijk 
dietsveld-vogelbuurt voor worden uitgevoerd .  

Guda heeft ook aangegeven dat het stuk van Thea een heel mooi document is, maar dat het geven 
van een profiel van de wijk niet verplicht is. Het mag ook korter en summierder zijn.  

Rizgar heeft het stuk besproken met de teams binnen de gemeente en vonden het allemaal een 
mooi en duidelijk document en kan een mooie blauwdruk zijn voor de start van het Wijkplatform. 

Bert-Jan geeft aan dat er ook een oprichtingsdocument moet worden gemaakt, hoe zit dat? Daar 
heeft Thea nog niet naar gekeken en is ook geen instructie over vanuit de gemeente. 
De wijkraden hebben alle tijd tot 01-07-2024 om het op te tuigen. 

Rizgar geeft aan dat de Transvaalbuurt groepen met bewoners heeft, maar ook topics als verkeer, 
leefbaarheid, veiligheid e.d. die zullen op termijn een netwerk vormen als Wijkplatform en hij 
verwacht dat Delftwijk ook een Wijkplatform wordt. 

Cees vraagt welke grenzen gehanteerd gaan worden, Thea geeft aan dat de huidige wijkgrenzen 
gewoon gehandhaafd blijven en er per wijk een Wijkplatform met een kern komt, niet meer. 

Het topic communicatie komt weer terug in de discussie, afgesproken wordt dat Rizgar: 

1) Gaat regelen met Guda dat er vanuit de wethouder een goed verhaal gecommuniceerd 
wordt ter promotie van het Wijkplatform, met daarbij de uitleg van het beleid en de 
voordelen hiervan. 

2) Dat er een communicatiespecialist komt die de Wijkraden gaat helpen op dit gebied. 

 

4 – Rechtsvormen Wijkplatform  (Rizgar) 

Rizgar geeft aan dat het toch complexer is dan gedacht en dat hij adviseert om een deskundige in te 
huren en te vragen een informatie sessie in te plannen op korte termijn, waarbij daarnaast een 
juridisch specialist vanuit de gemeente wordt gekoppeld aan de wijkraden, zodat hij/zij gebeld kan 
worden bij vragen. Afgesproken wordt dat Rizgar dit gaat regelen. 

Erwin en Dick geven aan veel minder activiteiten te hebben binnen de wijk, ook Alex bevestigd dat. 
Dick hikt er tegenaan actief de wijk in te gaan om contact te zoeken, is ook werkverschaffing. Als er 
geen problemen zijn, dan moeten we ze niet maken. Anders komt men vanzelf wel. Wel vind hij het 
demografische overzicht interessant van de wijk. 

Teun geeft aan dat zij als nieuw team het gesprek zijn aangegaan met de scholen en andere partners 
in de wijk, om goed te kunnen samenwerken en men elkaar kan vinden. Is goed bevallen. 

Inge geeft aan dat zij een kort en bondig overzicht hebben op een A4 wat naar haar idee prima 
werkt, voor hun is de doelstelling om de wijk te verbeteren. 

Paul geeft aan dat er voor Spaarndam is besloten het een Dorpsraad te houden en dat zij afwachten 
totdat alles definitief is, waarna de statuten dan in een keer aangepast kunnen worden. 

Bert-Jan is benieuwd wanneer Guda weer op de lijn komt, er is met de werkgroep geen nieuwe 
afspraak ingepland. Afgesproken wordt dat Rizgar dit zal checken bij haar.  

 

 



5 – Participatiebeleid (Marielle) 

Marielle heeft heet nieuwe stuk voor Participatiebeleid van Karin Nab toegestuurd aan de WBO 
leden en gevraag om op en aanmerkingen, zodat Ernst dit voor haar kon meenemen. Zelf heeft ze 
een mail met haar vragen verstuurd omdat er geen reacties kwamen. Het is Bert-Jan opgevallen dat 
er geen matrix overzicht meer in het stuk zit, met wanneer Participatie van toepassing is. Dit was 
Marielle ook opgevallen en gevraagd aan Karin, maar nog geen reactie gekregen daarop. 

 

6 – Mededelingen vanuit de Gemeente (Rizgar) 

Rizgar geeft aan dat hij de volgende vergadering echt afscheid komt nemen. Er is nog geen vervanger 
bekend dus hij zal tijdelijk die werkzaamheden erbij blijven doen. 

 

7 – Mededelingen vanuit de Wijkraden 

• Vogelbuurt – Bert-Jan vraagt of het betaald parkeren discussie leeft in de wijk. Marielle 
geeft aan dat het minder leeft binnen de Planetenwijk, omdat die nog niet in de scope ligt. 
Thea geeft aan dat het bij hun heel erg leeft en dat de facebook pagina van Betaald Parkeren 
heel veel leden heeft. Bert-Jan vraagt hoe men de bewoners betrekt.      Thea geeft aan dat 
zij alleen faciliteren via de website, maar geen stelling innemen. Datzelfde doet 
Planetenwijk. Inge geeft aan dat het doodstil is hieromtrent bij hun in de buurt. Cees heeft 
veel gewandeld in de buurt, maar nergens 85% gezien. 
 

• Planetenwijk – Sportweg - Alex geeft aan dat er verkeerstellingen worden gedaan bij de 
Sportweg, waarbij tevens foto’s gemaakt worden van kentekens, waardoor er veel ophef 
hierover ontstaan is bij bewoners. Er is duidelijk niet goed vooraf gecommuniceerd met de 
bewoners. De gemeente is geschrokken van alle reacties en heeft aangegeven dat dit t.b.v. 
de ontwikkelzone Sportweg is. De kentekens worden gebruikt om te bekijken of ze van 
buiten de buurt komen en wat de bewegingen zijn. Na afloop van het onderzoek worden 
deze verwijderd. Deze verklaring heeft de Wijkraad gedeeld via de facebook pagina. Cees 
geeft aan dat het registreren van een kenteken bij parkeren helemaal niet mag i.v.m. AVG, 
Inge weerlegt dit direct en geeft aan dat dit tot de wettelijke taken van de gemeente 
behoort. 
 
Hangjongeren Zaanenpark - Helaas is er weer ongelooflijk veel overlast van hangjongeren bij 
het Zaanenpark. Papier bakken worden in de brand gestoken, felix scooters worden vernield. 
Er is hierover een stuk in het Haarlems Dagblad gepubliceerd. Op dit moment ligt de actie bij 
de Politie en Handhaving. Ook Buurts is erbij gehaald met een verzoek om een actieplan 
hieromtrent te maken, of dat gaat gebeuren is nog onbekend. Marielle gaat contact 
opnemen met Rizgar om te bevragen wat de laatste status is en welke acties er nu opgezet 
gaan worden. Rizgar heeft aangegeven dat Kim Ongena de contactpersoon vanuit de 
gemeente is voor Handhaving en heeft haar gevraagd de laatste status te geven.  
 

• Vogelbuurt/Diestveld – Bert-Jan geeft aan dat zij half december een mooi feest geven ter 
opheffing van de wijkraad en opstarten van het Wijkplatform, dit zal georganiseerd worden 
op het Roerdomplein. 
 

• Partimoniumbuurt  - Erwin geeft aan dat zij medio november een actie gaan doen maar ook 
een kerstborrel gaan organiseren. 
 



• Indische Buurt Noord – Inge geeft aan dat de vergroeningsacties gewoon doorlopen en de 
bushalte nog een punt van aandacht is. 

 

8 – Rondvraag 

• Er is geen rondvraag 
 

Om 22.00 uur wordt de vergadering gesloten. 
 
Volgende WBO-vergadering is 25 oktober om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

 

 

Overzicht WBO-vergaderdata 2023 

25 januari  – overleg met brainstormsessie vanuit gemeente over Wijkplatform 
22 februari  – overleg wijkraden onderling (besloten bijeenkomst alleen wijkraden) 
22 maart – overleg met presentaties 
19 april   – overleg met presentaties (na overleg met wijkraden) 
24 mei   – overleg met presentaties  
21 juni   – overleg wijkraden onderling 
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
27 september  – overleg met presentaties  
25 oktober  – overleg met presentaties  
22 november  – overleg met presentaties  
20 december  – overleg wijkraden onderling 
 

 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Rizgar Project Leider verduurzaming uit te nodigen voor 

WBO van 25-10 
21/06/2023 Open 

Inge/ 
Bert-Jan 

Onderling overleg omtrent bushalte hoek 
Vondelweg/Jan Gijzenkade 

21/06/2023 Open 

Erwin Overleggen met Rizgar omtrent hekken om 
Rozenhageplein 

21/06/2023 Open 

Rizgar Actie ondernemen op schoolbussen project 
Sinnevelt mbt handhaving 

21/06/2023 Open 

Marielle Mooi door Noord op agenda WBO zetten 21/06/2023 Open 
Rizgar Communicatie m.b.t. Wijkplatform opnemen met 

Guda 
27/09/2023 Open 

Rizgar Juridisch specialist regelen voor info sessie wijkraden 
en contactpersoon regelen voor vragen en 
begeleiding rechtspersonen opties Wijkplatform 

27/09/2023 Open 

 

 

 


